香港女童軍總會 賽馬會東涌活動中心中心通告 (2022 年 11 月 17 日生效)

因應政府進一步適度放寬社交距離措施,本中心將於 11 月 17 日更新相關的防疫措施。

所有場地的使用人士必需嚴格遵守所有規例,包括但不限於第 599F 章《預防及控制疾病(規定及指示)(業務及處所)規例》、第 599G 章《預防及控制疾病(禁止羣組聚集)規例》及第 599L 章《預防及控制疾病(疫苗通行證)規例》,不得進行多於法例指定人數的羣組聚集。根據上述規例,相關獲政府授權的執法人員有權巡查本中心,檢視有關紀錄、文件及登記資料。如使用人士違反任何規例,需自行負擔所有責任及法律責任。

根據政府有關規例的最新指示及修訂,本中心採取特別措施,使用者需遵從以下特別安排,如發現任何人士未有遵從以上指引,本中心有權要求該人士離開。

由 2022 年 11 月 17 日起:

- 1. 任何人士進入中心時,均須使用「安心出行」流動應用程式掃瞄二維碼及量 度體溫,任何人士如有發燒徵狀,均不能進入。
- 2. <u>任何人士(獲豁免者*外)必須符合「疫苗通行證」實施的相關要求。根據規例,</u> 屬「紅碼」人士不得以參加者/會員/使用者/訪客身分進入中心。
- 3. <u>如活動內容涉及體育活動,參加者需於進入中心前出示「疫苗通行證」的相關</u> 二維碼以供掃瞄。根據規例,屬「紅碼」及「黃碼」人士不得以參加者/會員 /使用者/訪客身分進入中心進行體育活動。

*獲豁免者包括:

- A. 5 歲以下的兒童;
- B. 持有「新冠疫苗接種醫學豁免證明書」(豁免證明書)人士 (需於進入前出示豁免證明書,如證明書上沒有包含二維碼,需填寫指定表格);
- C. 該人進入中心的唯一目的是:
 - (i) 純粹交付或領取物品;或(ii) 進行必需的修理工作
- 4. 對於未能出示「疫苗通行證」或「豁免證明書」的送貨員(重型貨品),需於中心大閘前登記資料,並由中心職員親自帶領送貨員將貨品送到中心正門,並確保送貨員完成工作後離開中心。
- 5. 本中心有權要求非因女童軍事務、中心事務或使用本中心場地人士離開。

- 6. 中心內嚴禁飲食,容許在中心室外範圍飲食。
- 7. 訓練小組或課堂中,每12人的小組之間須保持至少1.5米距離。
- 8. 進入本中心人士除在獲豁免的情況下,其餘時間均須全程佩戴口罩。
- 9. 在中心內舉行活動時,於台上拍照期間可獲豁免佩戴口罩;而使用者在中心進行運動時,亦可以不佩戴口罩。
- 10. 請時刻保持雙手清潔,中心內設有酒精搓手液以供使用。
- 11. 場地使用者需保持一定的社交距離。
- 12. 中心在每次使用場地後亦會預留時間清潔,不作另行通知。
- 13. 除場地使用者外,本中心不建議其他人士進入及逗留,以減少人群聚集及感染的機會。

本中心將審視情況,請密切留意本中心 Facebook 及本會網頁的最新安排公佈。

如有查詢,請於星期二至日辦公時間內(上午 9:15 至下午 6:00) 致電: 2619 0399 與中心職員聯絡。

最後更新日期: 2022-11-17

HKGGA Jockey Club Tung Chung Activity Centre Centre Notice (with effect from 17 Nov 2022)

In response to the Government's further relaxation of social distance measures, the Centre updates the relevant precautionary measures effective on 17 November 2022.

All venue users have to comply with all regulations, including but not limited to Cap. 599F Prevention and Control of Disease (Requirements and Directions) (Business and Premises) Regulation, Cap. 599G Prevention and Control of Disease (Prohibition on Group Gathering) Regulation and Cap. 599L Prevention and Control of Disease (Vaccine Pass) Regulation on the prohibition of group gatherings of not more than the number of people as stipulated by these Regulations. According to the aforementioned Regulations, the authorized officers with enforcement power appointed under the Regulations can inspect and examine the records, documents and information of users. The participants / users shall bear legal liability or responsibility for any non-compliance with the rules and regulations.

The Centre has adopted special measures to avoid people from gathering and to maintain social distance. Venue users must comply with the following special measures and guidelines. If anyone violates the following special measures and guidelines, the Centre reserves the right to request that person to leave the venue.

With effect from 17 Nov 2022: -

- 1. All persons are required to scan the "LeaveHomeSafe ('LHS') QR code and perform a temperature check before entering the Centre. People with fever symptoms will not be permitted to enter the Centre.
- 2. All persons (except exemptions*) entering to the Centre must comply with the requirements of the Vaccine Pass. Persons under the category of Red Code are not allowed to enter the Centre in the capacity of a participant, member, user or visitor.
- 3. For the booking involved with exercising or sports activities, participants are required to present the QR Code for scanning upon entry. Persons under the category of Red Code or Amber Code are not allowed to enter the Centre in the capacity of a participant, member, user or visitor involving with exercising / sports activities.

*Exempted scenarios include:

- A. children aged under 5;
- B. holders of the COVID-19 Vaccination Medical Exemption Certificate (Exemption Certificate), he/she must present the Vaccination Medical Exemption Certificates QR code. For certificates without an encrypted QR code, please fill in the specified form to register;
- C. the person enters the Centre only for -
 - (i) the sole purpose of delivering or picking up of an article at the Centre; or
 - (ii) performing necessary repairs at the Centre.
- 4. For Couriers (heavy/bulky goods) who fail to present the Vaccine Pass or the Exemption Certificate, they need to register their information in front of the Centre gate, and the Centre staff will supervise the whole delivery process and make sure the Couriers leave the Centre after finishing the delivery.
- 5. Visitors may be required to leave except he/she enters the Centre to perform girl guides duty, Centre official duty or to participate in Centre activities.
- 6. No eating or drinking is allowed inside the Centre. Members may eat and drink at outdoor area of Centre.
- **7.** For training groups or classes with more than 12 persons, each sub-group of 12 persons should keep a distance of at least 1.5 metres from each other.
- 8. Wear a mask within the Centre in all areas (except the exercise sessions).

- 9. Mask-wearing requirement during photo-taking on stage at events held at the Centre is exempted. Persons are allowed not to wear masks when they are doing sports activities.
- 10. Keep your hands clean all the time. Hand rub is provided in the Centre for necessary use.
- 11. Venue users are required to maintain a social distance.
- 12. The Centre will reserve time for cleaning after each use of the venue without prior notice.
- 13. Except for venue users and activity participants, other people are not suggested to stay in the Centre in order to minimize the risk of spread of the virus during gathering of people

We shall review the situation from time to time. Updated measures and arrangements will be posted on the Association's website and the Centre's Facebook page.

For any enquiry, please contact the Centre at Tel: 2619 0399 from 9:15 am to 6:00 pm, Tuesday to Sunday.

Last Update Date: 2022-11-17